
 صورتجلسه

در سالن امام جواد)ع( استانداری با حضور استاندار محترم و  30/30/59روز دوشنبه مورخ  59اولین جلسه شورای گفتگو دولت و بخش خصوصی در سال 

 مدیران اجرایی استان تشکیل گردید.

به بیان مشکلات بخش خصوصی در جلسه، آقای خاکی ریاست محترم اتاق بازرگانی ضمن تشکر از استاندار محترم و دیگر اعضاء جهت حضور  جناب

 پردازیم. استان که مهمترین آنها مباحث مالیاتی، بانکی و بیمه می باشد پرداختند و اینکه به علت ذیق وقت در این جلسه فقط به مباحث مالیاتی می

سازمان امور مالیاتی به صورت  ،بخشیده خواهد شدجرائم آن  %133 پرداخت شود  59تا شهریور ماه سال قطعی اصل مالیات  اگرا توجه به اینکه ب -1

 کامل اجرا نمی نماید.

 %29ط تولید اکنون باید واحد های تولیدی که تسهیلاتی را دریافت نموده اند و در قسمتهای دیگر هزینه نموده اند نه برای خرید ماشین آلات خ -2

 مالیات تسهیلات+ مالیات بر ارزش افزوده و جرائم آن را پرداخت نمایند.

 دقیقه ای بررسی می شود. 03به صورت یکجا و در یک جلسه  78الی  52سال یعنی از سال  9چرا پرونده های مالیات بر ارزش افزوده بعد از  -0

یت مالیاتی می باشد. خواهشمندیم این موضوع را در برنامه ششم توسعه نیز ادامه و این محصول را ای معافرادفرش دستباف در برنامه پنجم توسعه  -4

 همچنان معاف از مالیات قرار دهیم.

علت رکود و عدم فعالیت اکثر واحدهای تولیدی طی دو سال گذشته درخواست داریم که ظرف یکسال آینده هیچ گونه مصوبه و یا عملی که به  -9

 واحد های تولیدی می گردد انجام نشود.باعث تعطیلی 

 آقای آقاجانی ریاست محترم اتحادیه صادر کنندگان استان:

نفره از ) فرمانداری،  9یک کمیته مقرر گردید تی با فرماندار وقت گذاشته شد ومشکل مالیاتی به همین شدت در استان رخ داد که جلسا 1038در سال 

 د.اتی( جهت رفع این مشکل تشکیل گردسازمان امور مالیبازرگانی، صنایع، اتاق بازرگانی و 

واحد تعطیل و الباقی نیز در آستانه تعطیلی نیز بودند که با جلسات متعدد مقرر گردید جریمه ها  118واحد تولیدی  220شایان ذکر است که در آن زمان از 

 صادرات و واردات برطرف می گردد. %93تولیدی  برطرف گردد مشکل بخشیده شود و اصل مالیات نیز تسقیط گردد. اگر مشکل مالیاتی واحد های 

تمام شده محصول تولیدی می شود و دیگر نمی توان با رقبای خارجی رقابت نمود و نمونه زیرا این نحوه اخذ مالیات به همراه جرائم باعث افزایش قیمت 

لی ارزانتر خواهد بود. ایشان در ادامه به این موضوع اشاره نمودند که تولید یک از محصول داخوارد کشور شود  چه غیر قانونی وخارجی آن چه قانونی 

مواد اولیه صورت می گیرد که تولید کننده برای هر کدام ارزش افزوده پرداخت نموده است که باعث افزایش قیمت تمام  نوع محصول از ترکیب چندین

 شده خواهد شد.

 اتحادیه صادرکنندگان فرش دستباف:آقای علیرضا رادعضو محترم هیئت رئیسه 



دار محترم فرش دستباف در برنامه پنجم توسعه از معافیت کامل برخوردار بوده است اما در برنامه ششم توسعه به دنبال حذف آن می باشند که از استان

 رد.درخواست داریم جهت تصویب معافیت مالیاتی آن نیز با ریاست مجلس شورای اسلامی مکاتباتی صورت گی

 آقای ابراهیمی ریاست محترم صنایع انجمن سنگ:

صورت در لایحه ارزش افزوده که اکنون در مجلس شورای اسلامی می باشد فقط مقداری درصد جرائم آن را کاهش داده اند و بقیه قسمتهای لایحه به 

 کامل و بدون تغییر می باشد.

ودیم سود داشتند که با این وضعیت بی رویه قاچاق کالا تمام تولیدکنندگان نیز ورشکست صنعت کشور در این چند سال اخیر با نوسانات ارز مواجه ب

 پیشنهاد می گردد:خواهند شد 

 ارزش افزوده در صندوق و از مصرف کنندگان نهایی اخذ گردد. -1

 جلوگیری از ورودکالای قاچاق و تعطیل نمودن واحد های غیر مجاز. -2

 کشف واحدهای جدید مالیاتی. -0

 حجازی رئیس محترم انجمن موتور سیکلت سازان:آقای 

تولید موتور سیکلت در قم صورت می گرفت که به علت مشکلات موجود تولید هر روز کمتر و کمتر گردید. پیشنهاد می گردد شرکتهایی که  %99حدود 

رائم آن تسهیلات بخشیده شود و اینکه کلیه پرونده های ارزش زیان ده بوده اند و سازمان امور مالیاتی تایید نموده و تسهیلات دریافت نموده اند سود و ج

 ماه کلیه پرونده ها بررسی گردد. 3نفره در یک بازه زمانی  9با یک تیم  78الی  52افزوده از سال 

 ماینده دارایی می باشد.و مالی کم می باشد معمولا رای آنها هماهنگ با رای نآقای خاکی با توجه به اینکه اطلاعات قضات نسبت به مباحث تولید 

 آقای کرمانی عضو محترم هیات نمایندگان اتاق بازرگانی:

 زمان بررسی پرونده های ارزش افزوده که مربوط به چندین سال می باشد را افزایش دهند حداقل در هر جلسه یک پرونده بررسی گردد. -1

 و صنف حضور داشته باشند.گانی پرونده هایی که به کارشناسی ارجاع می شود یک نماینده از اتاق بازر -2

 شناسایی واحدهای غیر مجاز جهت پرداخت مالیات. -0

 نباشد . 173برای دریافت تسهیلات نیاز به مفاصا حساب ماده  -4

 آقای علی خاکی عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی:

 نمی آید یعنی فقط از مصرف کننده نهایی اخذ نماید.چرا با وجود این همه مشکل دولت در صدد اجرای صحیح قانون مالیات بر ارزش افزوده بر 



سلامی اعلام پیشنهاد می گردد که یک کمیته تشکیل و قانون ارزش افزوده را بررسی نمایند و قسمتهایی از آن که دارای ایراد می باشد به مجلس شورای ا

 گانی( باشند.نماییم. نمایندگان از ) استانداری، امور مالیاتی، صنعت و معدن و اتاق بازر

 آقای هادی راد عضو هیئت رئیسه اتحادیه بافندگان فرش دستباف:

ساله در برنامه پنجم برخوردار بوده است که یکسال دیگر نیز تمدید گردید اکنون  13معافیت  از این کالا،در تکمیل مبحث معافیت فرش دستباف 

 ساله در برنامه ششم توسعه را نیز داریم. 13درخواست تمدید 

فاکتور غیر واقعی در پرونده خود داشته باشند کل پرونده را علی الراس ننمایند  9که به تکالیف خود عمل نموده اند اگر دو و یا پیشنهاد می گردد مودیانی 

یک میز د پیشنهاد می گردد بلکه فقط همان فاکتور که غیر قانونی بوده است را علی الراس نمایند. لازمه اجرای  قانون آموزش ذینفعان آن قانون می باش

 گرد به صورت ماهانه در صدا و سیما جهت آگاهی مودیان برگزار گردد.

 آقای محمدی کاشانی عضو هیئت رئیسه محترم اتاق بازرگانی:

 گردد.با توجه به ذیق وقت از دوستان خواهش می نمایم که فقط در خصوص فاکتورهای صوری و شرکتهایی که در لیست سیاه می باشند بحث 

 آقای حامد مقدم رئیس محترم انجمن صنایع نساجی و پوشاک:

مصوباتی داشته که اگر مشخص گردد تسهیلات دریافتی در بخش صنعت هزینه شده باشد مشکل دریافت  51، 52، 50شورای نظارتی استان برای سالهای 

 تسهیلات واحدها برطرف گردد. 

 نفع می برد یا ضرر؟ آیا بواسطه ایجاد شغل توسط یک صنعتگر استان

 مودیان اخذ می نمایند. %23مالیات را از  %93حمایت شود در حال حاضر حدودا بیشتر از به نظر بنده باید از صنایع در حال تعطیلی 

 آقای حاج حسینی عضو هیئت رئیسه اتحادیه صادر کنندگان استان:

، پلی استایرکریستال و DOPمحصول ایندریدفتالیک،  0را تولید می نمایند که شامل شرکتهای ایجاد شده توسط اینجانب محصولات میان دستی پتروشیمی 

 مواد اولیه ظروف یکبار مصرف می باشد.

 که مالیات بر عملکرد واحدهای تولیدی حذف گردد و در قبال آن افزایشمعمولا برای افزایش مالیات باید رشد اقتصادی داشته باشیم پیشنهاد می گردد 

 مالیات ارزش افزوده و افزایش درآمد دولت نیز می باشد. پرداختی ری خارجی را نیز داریم و افزایشسرمایه گذا

 آقای فرهانی رئیس محترم خانه صنعت:

 نتیجه جلسات و کمیته های مالیاتی که در استان تشکیل گردید به کجا رسیده است؟



 سازمان امور مالیاتی باید وقت برای شناسایی واحد های جدید مالیاتی بگذراند.باید تفکر بعضی از ممیزین مالیاتی نسبت به صنعت تغییر یابد 

 آقای صحفی عضو هیئت رئیسه اتاق اصناف:

 در خصوص مالیات بر ارزش افزوده اصناف درخواست داریم تعامل صورت گیرد تا باعث تعطیلی کسبه قدیمی نشود.

 انی:اتاق بازرگآقای آرحیمی عضو محترم هیئت نمایندگان  

 در جلسات شورای گفتگو زمانی جهت تصویب مصوبات گذاشته شود.

 نماییم.تغییر سلیقه ای یک شخص می تواند مشکلات بسیاری بوجود بیاورد می توان با توافق حجم ارجاع پرونده ها را به کمیسیونهای حل اختلاف کم 

 آقای احمدی رئیس محترم اداره ارزش افزوده:

 امکانات و نیروی آموزش دیده می باشد که باعث بوجود آمدن عدم اطمینان مودی به اداره امور مالیاتی شده است. اصلی ترین معضل ما عدم

 مشکل اصلی واحدهای تولیدی وجود فاکتورهای صوری می باشد که به علت بازرسی پرونده ها توسط دیوان محاسبات این مشکلات بوجود آمد.

استفاده نموده اند مصوبه اخذ شود نه اینکه تعدادی شرکت را محدود حقیقی و حقوقی که از فاکتورهای صوری  لطفا در این جلسه برای کلیه اشخاص

 نماییم.

 آقای جعفری معاون دادستان:

مصوبات شورای در خصوص کمیسیونهای حل اختلاف باید تعداد جلسات و تعداد کمیسیونها افزایش یابد تا حصول نتیجه بهتر. لازم به ذکر می باشد که 

 گردد. نظارتی استان لازم الاجرا می باشد. پیشنهاد می گردد جلسه ای بین دادستانی، اداره امور مالیاتی و اتاق بازرگانی جهت هماهنگی برگزار

 آقای احمدی:

ای مختلف عبور می نمایند البته بعد از مبحث و مشکل بعدی تولید کنندگان معامله با شرکتهای کاغذی می باشد شرکتهای موجود در لیست سیاه از فیلتره

 بررسی محل آن شرکت وقتی برای سازمان امور مالیاتی مهرز گردید که شرکت کاغذی می باشد در لیست سیاه قرار می گیرد.

 آقای صادقی استاندار محترم قم:

ناظر بودن خدا و در جهت رضای ر خواهی و در نظر گرفتن ایشان اظهار داشتند که نظر ما کمک به رفع مشکلات تولید و اشتغال می باشد و با نیت خی

مودی خود خداوند، خود ما  بایستی از واحدها حمایت کنیم و منتظر درخواست ایشان نباشیم و خودمان راه کار قانونی را به ایشان نشان دهیم. وقتی 

 ان حمایتهای لازم را خواهد داشت.پرداخت اصل مالیات را قبول دارد از ایشان حمایت کنیم استانداری هم از مدیر



خرج  دستگاههای نظارتی هم فشار کمتری را وارد کنند در خصوص حمایت از تولید و اشتغال و فقط در موارد خاص و منحصر به فرد وسواس بیشتری به

 دهیم.

 د واحد را ضبط کند اما تعطیلی واحد ممنوع است.بانک می توان بانکها اجازه ندارند بدون اطلاع قبلی و مجوز واحدهای تولیدی را تعطیل نمایند. 

 مصوبات:

مقرر گردید در خصوص قرارداد و انجام معامله با شرکتهای موجود در لیست سیاه از سالی که شرکت در لیست سیاه قرار گرفته است مبنای  -1

 تایید قرار گیرد. ثبت نموده مورد عامله انجام شده را در دفاتر خودمحاسبه قرار گیرد و درصورتیکه مودی م

 ابلاغ مکان های دارای معافیت مالیاتی و میزان معافیت مالیاتی آن. -2

 مساعدت دستگاههای نظارتی بر عملکرد اداره کل امور مالیاتی. -0

 تجمیع بررسی عملکرد و ارزش افزوده. -4

 سال توسط امور مالیاتی. 10تا  8معافیت مالیاتی شرکتهای صنعتی  -9

 در قرار کارشناسی پرونده های هیئتهای حل اختلاف مالیاتی. بازرگانی  اتاقاستفاده از نظر مشورتی   -3

 برگزاری جلسات مشترک بین اتاق، اداره کل امور مالیاتی و قضات دادگستری . -8

 تشکیل کمیته جهت بررسی لایحه جدید قانون مالیاتهای مستقیم) تصویر لایحه از آقای ابراهیمی دریافت شود( با نمایندگان مجلس -7

 


